

End of PHE social media toolkit translations

Modified Adjusted Gross Income (MAGI)

Report a change campaign

English

Don't miss important notices about your Apple Health (Medicaid) coverage! Make sure we can reach you with important coverage updates. Visit wahealthplanfinder.org or call 1-855-923-4633 to update your current phone numbers, email, and mailing address in our records today.

Arabic

لا تُفوّت الإشعارات الهامة بشأن تغطية (Apple Health (Medicaid الخاصة بك! تأكد من أنه يمكننا التواصل معك بشأن تحديثات التغطية الهامة. تفضَّل بزيارة الموقع الإلكتروني wahealthplanfinder.org أو اتصل على الرقم 4633-923-855-1 لتحديث أرقام الهواتف الخاصة بك، وعنوان بريدك الإلكتروني، وعنوانك البريدي في سجلاتنا اليوم.

Images with English text





Images with Arabic text





Renew your coverage campaign

English

Renew your way and stay covered today! If you received your renewal notice you can renew your Apple Health (Medicaid) coverage any time through Washington Healthplanfinder. Learn .more ways to renew your coverage: hca.wa.gov/apply-or-renew-coverage

Arabic

جدِّد بطريقتك، واستمر في الحصول على التغطية اليوم! إذا كنت قد تلقَّيت إشعار التجديد الخاص بك، فإنه يمكنك تجديد تغطية Apple Health (Medicaid) في أي وقت من خلال Washington Healthplanfinder. تعرَّف على المزيد من الطرق لتجديد التغطية الخاصة بك: hca.wa.gov/apply-or-renew-coverage

Renew your coverage text for clients who missed their renewal

English

Didn't renew your Apple Health (Medicaid) coverage on time? It's not too late to complete your !renewal at wahealthplanfinder.org. Renew your way and stay covered today

Arabic

ألم تقم بتجديد تغطية Apple Health (Medicaid) الخاصة بك في الوقت المُحدَّد؟ لم يفت الأوان لإكمال التجديد الخاص بك على الموقع الإلكتروني wahealthplanfinder.org. جدِّد بطريقتك، واستمر في الحصول على التغطية اليوم!

Images with English text



Images with Arabic text







Email <u>social@hca.wa.gov</u> for a zip file of the above images and translated versions.

Postcard notice

English

Watch your mail this week for an important reminder from #AppleHealth! It may be time to renew your coverage soon. Update your contact information today, so you don't miss important .notices about your health coverage

Update your information at wahealthplanfinder.org.

Arabic

تابع البريد الخاص بك هذا الأسبوع لانتظار وصول تذكير مهم من AppleHealth#! ربما قد حان الوقت لتجديد التغطية الخاصة بك قريبًا. قم بتحديث معلومات التواصل الخاصة بك اليوم، حتى لا تُفوّت الإشعارات المهمة بشأن التغطية الصحية الخاصة بك.

قم بتحدیث معلوماتك على wahealthplanfinder.org.

Image with English text

Important news!



Washington Apple Health (Medicaid) renewals are starting soon. It's time for Apple Health clients to make sure their phone number, email, and mailing address are correct to get important updates about Apple Health coverage.

Update your contact information one of the following ways:

- If you are enrolled in managed care, contact your plan:
 - o Amerigroup: 1-800-600-4441
 - o Community Health Plan of Washington: 1-800-440-1561
 - o Coordinated Care: 1-877-644-4613
 - o Molina: 1-800-869-7165
 - o UnitedHealthcare: 1-877-542-8997
 - Login to your Washington Healthplanfinder account at wahealthplanfinder.org
 - Call Washington Healthplanfinder at 1-855-923-4633
 - Email askmedicaid@hca.wa.gov with your name, date of birth and updated information

HCA 19-0079 (9/22)

Image with translated text

Email <u>social@hca.wa.gov</u> for a zip file of the above image and translated versions.

Classic Medicaid

Report a change campaign

English

Make sure your contact information is up to date! If you are receiving health care coverage through DSHS and are age 65 and older, have blindness or a disability, get Medicare, and have moved in the last 3 years, update your contact information. Stay informed on important updates about how to keep your coverage

Visit washingtonconnection.org, call 1-877-501-2233, or visit your local Community Service Office to update your contact information today.

Arabic

تأكد من أن معلومات التواصل الخاصة بك مُحدَّثة! إذا كنت تحصل على تغطية رعاية صحية من خلال وزارة الخدمات الاجتماعية والصحية (DSHS) وكنت تبلغ من العمر 65 عامًا أو أكثر، أو تعاني من العمى أو إعاقة، وتحصل على Medicare، وقد انتقلت خلال آخر 3 سنوات، فعليك تحديث معلومات التواصل الخاصة بك. ابقَ على الطلاع على التحديثات المهمة بشأن كيفية استمرار التغطية الخاصة بك.

تفضَّل بزيارة الموقع الإلكتروني washingtonconnection.org، أو اتصِل بالرقم 2233-501-877-1، أو تفضَّل بزيارة مكتب الخدمة المجتمعية المحلية لتحديث معلومات التواصل الخاصة بك اليوم.

Images with English text





Images with Arabic text





Email <u>social@hca.wa.gov</u> for a zip file of the above images and translated versions.

Renew your coverage campaign

English

Be on the look-out for your health care coverage eligibility review. Those who are age 65 or older, have blindness or a disability, can renew online at washingtonconnection.org, get assistance over the phone at 1-877-501-2233, or in person at your local Community Service Office.

Arabic

ترقب مراجعة أهلية تغطية الرعاية الصحية الخاصة بك. يمكن لهؤلاء الذين يبلغون من العمر 65 عامًا أو أكثر، أو يعانون من العمى أو إعاقة تجديد التغطية عبر الإنترنت على الموقع الإلكتروني washingtonconnection.org، أو الحصول على المساعدة عبر الهاتف من خلال الاتصال بالرقم 871-273-10، أو الحضور بشكل شخصى إلى مكتب الخدمة المجتمعية المحلية لديك.

Images with English text





Images with Arabic text





Postcard notice

English

Watch your mail this week for an important reminder from #AppleHealth! It may be time to renew your coverage soon. Update your contact information today, so you don't miss important .notices about your health coverage

Update your information at washingtonconnection.org.

Arabic

تابع البريد الخاص بك هذا الأسبوع لانتظار وصول تذكير مهم من AppleHealth#! ربما قد حان الوقت لتجديد التغطية الخاصة بك قريبًا. قم بتحديث معلومات التواصل الخاصة بك اليوم، حتى لا تُفوِّت الإشعارات المهمة بشأن التغطية الصحية الخاصة بك.

قم بتحدیث معلوماتك علی washingtonconnection.org.

Image with English text

Important news!



Washington Apple Health (Medicaid) eligibility reviews are starting again! It's time for Apple Health clients with Department of Social and Health Services (DSHS) to make sure their phone number, email, and mailing address are correct to get important updates about Apple Health coverage.

Update your contact information with DSHS one of the following ways:

- · If you are enrolled in managed care, contact your plan:
 - o Amerigroup: 1-800-600-4441
 - o Community Health Plan of Washington: 1-800-440-1561
 - o Coordinated Care: 1-877-644-4613
 - o Molina: 1-800-869-7165
 - o UnitedHealthcare: 1-877-542-8997
 - · Login to Washington Connection at washingtonconnection.org.
 - Email AHUpdateMyInfo@hca.wa.gov with your name, date of birth, and updated information
 - Call Apple Health customer service at 1-800-562-3022.

HCA 19-0091 (3/23)

Image with translated text

Email <u>social@hca.wa.gov</u> for a zip file of the above image and translated versions.